
   
 

PROTOKOLL REPRESENTANTSKAPSMØTE 2024-02 

 

Torsdag 4. april 2024         Averøy kommunehus 

 

Tilstede  

Representantskapet 

Ingrid Rangønes, Averøy  

Ståle Refstie, Sunndal 

Kjell Neergaard, Kristiansund 

Knut Sjømæling, Gjemnes 

Hugo Pedersen, Surnadal 

Ingrid Waagen, Tingvoll 

 

Kommunedirektører 

Odd Arild Bugge, Tingvoll  

Birgit I. Eckhoff, Smøla  

Berit Hannasvik, Averøy  

Håvard Sagli, Aure 

Inge Falstad, Gjemnes  

Arne Ingebrigtsen, Kristiansund (fra kl. 12) 

 

Fravær: 

Hanne-Berit Brekken, Aure 

Svein Roksvåg, Smøla 

Randi Dyrnes, Sunndal  

Lars Inge Kvande, Surnadal  

Helge Hegerberg, Møre og Romsdal fylkeskommune  

 

Adm. 

Ingrid Nautnes, regional samfunnsplanlegger 

Bjørn Buan, rådgiver helse 

Ellen Engdahl, daglig leder 

 

 

Saksliste  

Sak 13-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 14-24  Årsmelding 2023 

Sak 15-24 Nordmørsstrategien  

Sak 16-24 NTP 2025 - 2026 

Sak 17-24 Høring regional planstrategi og fylkesplan 

Sak 18-24  Interkommunalt samarbeid 

Sak 19-24 Tema Helse 

Sak 20-24 Orienteringer  

Sak 21-24  Eventuelt 
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Protokoll  
 

Sak 13-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Vedtak 
Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Sak 14-24  Årsmelding 2023 
 

Vedtak 
Årsmelding for 2023 godkjennes. 

Sak 15-24  Nordmørsstrategien 

Vedtak 
Nordmørsstrategien oversendes media og legges ut på hjemmesidene. 

 
Sak 16-24 NTP 2025 – 2036 
 
Dialog i møtet 
 

• Møre og Romsdal kom samlet sett dårlig ut i NTP. Dialog med de øvrige regionrådene 

om hvordan vi kan stå sterkere sammen. 

 

• Vedlikeholdsetterslep fylkesveier. Møre og Romsdal har behov for kr. 16 mrd.  

Avklare og følge opp at MR får relativt høyere andel fra bevilgninger i NTP, ref. punkt 

over. 

• E39 Astad – Bjerkeset med tunnelløsning i første periode 

o Sikre fremdrift for reguleringsplan med tunnel 
o Få realisert prosjektet så tidlig som mulig i perioden  
o Oppstartsmidler for Statsbudsjett 2025 som kan konkretiseres til RB2025 

 

• Rv 70 Utbedringsstrekninger 

o Følge opp fremdrift for Fale og Romfo bruer 
o Behov for reguleringsplan Furuneset – Ålvundfossen 

 

• Halsafjordsambandet: Behov for planmidler i 1. periode:  
o Usikkerhet om videre planlegging for prosjekter på Kyststamveien E39 nord 

for Bergen. 
o Følge opp handlingsplan 2024: IPR støtter opp om arbeidet for et «Fergefritt 

Nordmøre» gjennom å fremsnakke prosjektene, ha god dialog med 
selskapene og delta på treffsted Todalsfjorden. 
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• Ferge Aure – Hitra: Følge opp handlingsplan 2024:  
o IPR støtter opp om at ny ferge Aure-Hitra realiseres i 2024/25 som mulig 

pilotprosjekt gjennom Statsbudsjettet. 
 

Vedtak 
Nordmøre IPR er godt fornøyd med at E39 Astad-Bjerkeset med tunnelløsning og flere 
sentrale tiltak på rv 70 prioriteres i første seksårsperiode av NTP 2025-2036.  
 

Nordmøre IPR vil følge opp arbeidet med prosjektene slik at de kan realiseres så raskt som 

det er mulig.  
 

Sak 17-24 Høring regional planstrategi og fylkesplan 

Dialog i møtet 

1. Kommunene oversender sine innspill til Ingrid N. som utarbeider forslag til felles 
høringsuttalelse fra Nordmøre. Kommunene kan i tillegg sende egne innspill.  

2. Ros til Samarbeidsfylket Møre og Romsdal som har hatt viktige bidrag i samarbeidet med 
kommunene og Nordmøre IPR om planforutsetninger, kompetansegrunnlag og den 
løpende dialogen i plansamarbeidet. 

3. Nordmørsstrategien og felles Plansamarbeid på Nordmøre inkluderes. 
4. Kommunene/IPR har forventninger til at fylket sitt planarbeid støtter opp om 

Nordmørsstrategien. 

5. Ønske om at fylkeskommunen jobber for en billettløsning for ungdom som reiser mellom 
Møre&Romsdal og Trøndelag. 

Vedtak 
Nordmøre IPR oversender en omtale av sine forventninger til fylkeskommunen basert på 
tidligere innspill og dialogen i møtet.  

Representantskapet ber administrasjonen utarbeide forslag til høringsbrev til 
Fylkeskommunen basert på innspillene i møtet.   

Sak 18 -24 Interkommunalt samarbeid og prosjektskjønn 
 
Plansamarbeid 

- Søke skjønnsmidler for arealplanlegging 
- Ønske om samarbeid om areal i plansamarbeidet defineres 
- Revidere arealstrategi: felles ramme for arealstrategi innen 30. mai for 8 kommuner 
- Tingvoll administrasjonens arbeids avsluttes i april 
- Sendes ut 1. juni 

Vedtak 
Representantskapsmøtet støtter at det utarbeides søknader om skjønnsmidler hos 
Statsforvalteren innen 1. juni for; 

1. Videre utvikling av Plansamarbeid Nordmøre innenfor arealplanlegging. 
2. Økt interkommunalt samarbeid gjennom å  
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a. Utrede et grunnlag med felles maler, prosedyrer og rutiner  
b. Ta utgangspunkt eksisterende grunnleggende samarbeid og 

Statsforvalteren sine prioriterte områder 
c. Vurdere hvordan arbeidet kan få overordnet politisk forankring 

Sak 20-24 Tema Helse  
 

Helseledernettverket for Nordmøre var invitert til å delta under temaet. 
 

• Ny nasjonal helse- og samhandlingsplan v/helserådgiver Bjørn Buan 

• Prehospitale tjenester på Nordmøre ved SNR i drift 
 
- Hovedpunkter Nordmøre IPR sitt høringsinnspill til ny Stortingsmelding om 

akuttmedisinske tjenester v/Bjørn Buan 
- Forventninger fra kommunene v/Ingrid Rangønes 
- Prehospitale tjenester for Nordmøre fra 2025 v/Lars Erik Sjømæling, klinikksjef 
- Samhandling Nordmøre og HMR v/Per Arild Strand, FSU helse-beredskap, 

legevaktoverlege 
- Dialog om prehospitale tjenester  

 

• Rehabiliteringstilbudet i Midt-Norge v/Bjørn Buan 

• Forslag til ny Samarbeidsavtale fra 2025 v/Kjetil Leirbekk 
 

• Åpen post  
- DMS Kristiansund, status og fremdriftsplan - utsettes til senere møte 
- Helseplattformen 
- Sykehusveien og kollektivtilbud 

 

Vedtak 
Representantskapet tar orienteringene om Nasjonal helse og samhandlingsplan samt forslag 
om ny Samarbeidsavtale til orientering.  
 
Representantskapet stiller krav til innhold og kvalitet i de prehospitale tjenestene når SNR er 
i drift som ivaretar innbyggerne på Nordmøre på en god og trygg måte. Representantskapet 
ønsker jevnlige møter med HMR for å følge opp det prehospitale tilbudet for Nordmøre.  
 

Representantskapet vil videreføre dialogen sammen med øvrige kommuner i Midt-Norge om 

rehabiliteringstilbudet med HMN, og om tjenestetilbudet på Nordmøre spesielt. 

Administrasjonen utarbeider utkast til felles høringsuttalelse fra Nordmøre IPR om utkast til 
ny samarbeidsavtale for Helsefellesskapet Møre og Romsdal. Utkastet behandles i 
kommende møte i Representantskapet etter innspill fra Helseledernettverket og 
Kommunedirektørkollegiet. 

Sak 21-24 Orienteringer 
 

• Statens barnehus  

• BliMedHit Oslo 11. april  

• Samling av VGS på Nordmøre 13. mars for info om helsefag  

• Møte Kommunal- og forvaltningskomiteen 13. mars  
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• Tema neste IPR-møte 20. og 21. juni i Sunndal  
o Innspill meldes inn til administrasjonen 

• Neste ordførermøte blir 3. mai kl. 9-11 på Teams 

Vedtak 

Tas til orientering med innspill i møtet og for videre oppfølging. 
 

Sak 22-24 Eventuelt  
 

1. Oppfølging av fylkeskommunenes budsjett og innsparingskrav 2024 
o Videre planlegging av Todalsfjordprosjektet foreslås tatt helt ut. 
o Gang-/sykkelsti mellom Bådalen og Vebenstad på Averøy må nå realiseres 

 
2. Bypakke Kristiansund behandles i Kristiansund i april.  

o Nordmørsstrategien har delmål «G. Vi bygger regionen sammen», og Bypakken 

er en viktig del av å bedre tilgjengelighet mellom regionsenteret og Nordmøre, til 

sykehus, flyplass, utvidet arbeidsmarked, utdannings- og kulturtilbud. 

3. Kollektivtilbudet på tvers i fylket (innspill Hugo Pedersen)  
o Langsiktig mål om økt integrasjon mellom regionene  
o Situasjon for tilbud/priser for Fram/AtB for ungdom  
o Kan Nasjonalt ungdomskort være en mulighet? 

Vedtak 
Nordmøre IPR skriver uttalelse om videreføring av planmidler for Todalsfjordprosjektet, til 
støtte for uttalelsen fra Sunndal og Surnadal. 

Forslagene med betydning for Nordmøre følges opp.  
 
Kollektivtilbudet på tvers av fylkene er tema i felles Samferdselsgruppe 26. april.  

 

 

Nordmøre, 9. april 2024 

 

 

Ingrid O. Rangønes   Ståle Refstie 

leder     nestleder 

 

 

 

Ellen Engdahl 

daglig leder 


